
 

\\\\ Schapenstamboek De Noordhollander 

Belangrijke  data 

 

*Dag van het schaap 

                11-06-2022 

*ALV 

     Ergens in Novemer  

*Bedrijdsbezoek + bbq 

                 10-09-2022 

 

 

*Denk aan:  

Dekkingen  invoeren       

bij NSFO 

 

     

 De eerste nieuwsbrief 

 van het stamboek in 2022 

Beste schapenfokkers.. 

Een korte terugblik naar 2021. We  

hebben een   goed schapenjaar gehad. De 

vruchtbaarheid was goed   en er zijn veel 

vitale lammeren verkocht  voor de fokkerij. 

Ook de slachtprijzen waren goed. 

Ondanks de corona hebben we nog een 

leerzame ledenvergadering kunnen 

houden. Met een nieuwe 

bestuurssamenstelling gaan we in 2022 

met veel enthousiasme er weer een mooi 

jaar van maken. In onze eerste 

nieuwsbrief stelt het bestuur zich  voor en 

komen er verschillende onderwerpen aan 

bod.  
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Ledenvergadering 20-9-2021 

Gelukkig hebben we ondanks de corona nog een ALV kunnen regelen. In de 

Betuwe bij Peter en Manuela van Beest, met een goede opkomst. Verschillende 

onderwerpen aan bod geweest en als laatste hebben we de vooraf ingevulde 

enquête geanalyseerd. We hebben zeker wat van elkaar geleerd. Ook is er een  

bestuursverkiezing geweest. Corney heeft zijn voorzittersschap aan Cynthia 

Kerssens overgedragen en Rein de Jong als nieuw algemeen bestuurslid. 

Manuela van Beest die veel achter de schermen al bezig was voor het stamboek 

is nu het secretaris geworden. Peter van Beest is de penningmeester en 

verkoopbemiddelaar  Ab Vonk  Noordegraaf en Peter Boere zijn algemene 

bestuursleden 
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Mijn naam is Peter Boere. 

Ik ben samen met mijn vrouw en drie kinderen woonachtig 

in het Zuid-hollandse Leimuiden. In 2015 heb ik mijn koppel 

schapen ingeruild voor een koppel  Noordhollander 

schapen.Elk jaar lammeren er tussen de 130 en 160 

schapen.Naast de schapen werk ik fulltime voor een paar 

vaste opdrachtgevers. Ik ben in 2019 in het bestuur 

gekomen. Als bestuurslid wil ik mijn steentje bijdrage om 

Het Noordhollander stamboek een levendige vereniging te 

houden en de uitstekende eigenschappen van het  

Noordhollander schaap in stand houden of zelfs te 

verbeteren. 

Vriendelijke groet,Peter Boere 

 

 

 Een stukje van de voorzit(s)ter. 

Even voorstellen;  

Mijn naam is Cynthia Kerssens – Rademaker,                                                                

woonachtig in Noord Holland. In het dorp  Assendelft                                                              

woon ik samen met Jan Kerssens   en onze                                                                                       

2 dochters Quincey (17) en Gwenn(14)                                                                                              

en onze 5 hondjes.                                                                                                                               

Sinds 2017 in het bezit van ruim 100 Stamboek Noordhollander schapen.  Samen 

met Jan hebben wij ons schapenbedrijf naast ons werk.                                                                                                                  

Als dierenarts assistente en mijn Agrarische opleiding is dit het begin van een 

droom die uitkomt.  

Door mijn ervaring met het fokken van KWPN dressuurpaarden en Het Nederlandse 

Kooikerhondje mede door stages uit het verleden is de passie voor het fokken van 

Stamboekdieren ontstaan. Hierin kan ik al mijn energie kwijt, want wat is er mooier 

om moederdieren te kunnen verbeteren en je eigen foklijnen te kunnen opzetten. 

Daarnaast ben ik Kynologisch Instructeur en help mensen met het coachen van hun 

hond.  

Voorzitterschap: 

Sinds 26 september 2021 ben ik begonnen als voorzitter van Het NoordHollander 

schapen  Stamboek.Als voorzitter hoop ik een gemoedelijke sfeer te creëren en een 

gelijkwaardige samenwerking tussen het bestuur en alle leden. Voor de toekomst 

van onze geliefde Noordhollander stamboekschapen is het doel om het ras naar 

een hoger niveau te brengen met het behoudt van haar rasspecifieke 

eigenschappen. Achter de schermen is het bestuur samen met een aantal leden 

hier al mee bezig.  Wij zullen zo transparant mogelijk naar de leden toe zijn.   

Ik wens iedereen heel veel plezier als lid van “Het Noordhollanderschapen 

stamboek” en succes in de lammerperiode. 

Met vriendelijke groet,  Cynthia Kerssens 

Advertentie       

Marktplaats 

We hebben de 

advertentie van 

Marktplaats bewust 

even offline gehaald. 

Er was op dat 

moment niks meer 

te koop. Nu het 

aflammerseizoen 

weer op gang komt 

hebben we de 

advertentie weer 

online gezet en er 

komen al weer wat 

reacties. 

Laat het ons dan 

ook op tijd weten als 

je wat te koop hebt 

zodat we snel 

kunnen handelen. 

 

 Bestuursleden aan het woord 



 

  
 

Ik ben Rein de Jong ben 31 jaar en kom uit 

het Friese dorpje Woudsend. Samen met 

mijn vrouw Ivon hebben we 30 NH ooien 

waar we sinds  2015 met veel plezier mee 

fokken. Ik ben nu algemeen bestuurslid en 

wil graag iets betekenen voor zo n mooie 

club die we met zijn allen hebben. 

 
 
 

Ik ben Manuela van Beest 

Ik kom uit Lienden, getrouwd met Peter en we  hebben  3 jongens. 

We wonen op een boerderij met 135 melkkoeien en  150 

Noordhollander fokschapen. Achter de schermen deed ik al veel 

voor het stamboek maar zit nu officeel sinds eind 2021 als secretaris 

in het bestuur. Ik ben van mening dat we met een gedreven  bestuur 

en meedenkende  leden een gezellige en actief  stamboek kunnen  

zijn.  

Ik ben Peter van Beest 

Getrouwd met Manuela. 

Binnen het stamboek ben ik 

penningmeester en hou ik 

me bezig met de 

verkoopbemiddeling van 

onze Noordhollanders. Ik zit 

ook in de foktechnische 

commissie. Daar hoop ik dat 

we met enthousiasme 

collega fokkers, de kwaliteit  

van de Noordhollander 

fokkerij verder kunnen 

verbeteren. 

Mijn naam is Ab Vonk Noordegraaf en samen met mijn vrouw Tiny en onze 4 

kinderen wonen we in Ouderkerk aan den IJssel. Nadat we in 2013 ons bedrijf 

flink konden uitbreiden door middel van natuurgronden zijn we overgeschakeld 

op de Noordhollander, en zijn we met zoogkoeien begonnen. Elk jaar lammeren 

er 140 tot 160 ooien af. De helft van deze ooien zijn raszuiver gedekt, en 

bestemd voor de fokkerij. Het ondereind van de koppel dekken we met een 

Charollais-ram. Deze lammeren gebruiken we voor een deel voor de 

huisverkoop van lamsvlees. 

Sinds 2016 ben ik lid van het bestuur. Veel heb ik mij bezig gehouden met o.a. 

de rammenkeuring, de NSFO en de Stichting zeldzame huisdierrassen. Op dit 

moment doe ik het iets rustiger aan, omdat de gebiedsprocessen waar wij mee 

te maken hebben erg veel tijd en energie kosten. Zodra dit afgerond is hoop ik 

mij weer meer voor de Noordhollander in te kunnen zetten, want dat is het ras 

meer dan waard! 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Het stamboek heeft in het verleden ook een foktechnische 

commissie gehad. We hebben dit weer nieuw leven in 

geblazen omdat we met de keuringen bezig zijn of NSFO dat 

voor ons kan gaan realiseren. We willen als stamboek ook 

goed inkaart brengen hoe onze inteelt situatie is. We gaan 

met een kleine groep hier mee starten. Peter van beest,  

Frank Stegeman,  Freek Wilmerink en Jan Kerssens zien de 

uitdaging wel zitten en gaan hier binnenkort een keer met 

elkaar aan tafel zitten  en een plan te gaan maken. Mocht er 

iemand nog ideeen of opmerkingen voor de foktechnische 

commissie hebben laat het ons maar weten. 

Uitslag enquete 

Een vraag uit de 

jaarlijkse enquete 

was: welke tijd is het 

beste om een ALV 

te plannen? Daaruit 

is gekomen dat 

November de 

handigste maand is. 

We gaan propberen 

om de ALV (als de 

corona regels het 

toelaten)  in 

November te 

organiseren. De 

preciese datum 

maken we later 

bekend.  

Foktechnische commissie 

Website 

De website heeft 

een nieuwe frisse 

uitstraling 

gekregen. Hij is nu 

ook aangepast 

zodat het op een 

mobiel beter te zien 

is.Er moet nog wel 

wat tekstueel 

aangepast worden 

maar het begin is 

er. Mochten jullie 

nog opmerkingen 

hebben over de 

website dan horen 

we het graag. 

40 jaar bestaan 

Het stamboek is opgericht in 1982. Het is leuk om 

de oude documenten die we er nog van hebben 

door te lezen. De foto is van een oude krant 1998. 

We willen dit niet zomaar voorbij willen gaan dus 

willen we  10 september dit jaar een BBQ 

organiseren bij Ab Vonk in Ouderkerk aan den 

IJssel. We knopen er meteen een bedrijfsbezoek 

aan vast. Dus nog genoeg tijd om deze dag vast 

te zetten in de agenda. We kijken wat er dan op 

dat moment voor corona regels zijn maar meer 

informatie over deze feestelijke dag krijgen jullie 

nog..  



  

naam   

Jeroen en Rianne Angenent (31 jaar)                                                                                                  

Woonplaats   

Zevenhoven, Zuid-Holland 

Beroep 

Uitvoerder in de bouw en assistent accountant (agrarische afdeling) 

Aantal Noordhollander schaap  

9 ooien 

 

Lid van stamboek sinds 
najaar 2021 
Waarom Noordhollander  
Sterke schapen met hoge vruchtbaarheid 
Fokdoel 
Mooi compleet schaap met een goede                                                                                   
vruchtbaarheid en waarbij de ooi het ook aankan om meerdere lammeren groot te 
brengen. Ofwel goed voor de boer en goed voor zichzelf. 
Wanneer begint jullie dekseizoen  
Ram is eind september bij de koppel gegaan. Dit is een gemengde koppel van 9 
Noordhollanders en 15 Texelaars. Ram heeft drie rondes met dekblok gedekt. 
Alles in de koppel is gedekt en maar één Texelaar overgedekt. 
Huisvesting  
Schapen gaan afhankelijk van het weer en toestand van het land naar binnen. De 
huisvesting is een omgebouwde oude melkschuur voor koeien. De schuur is 
verdeeld in een groot hok voor de koppel en een gedeelte met kraamhokken 
waarbij de ooien enkele dagen kunnen bijkomen en binden met de lammeren. 
Grondsoort   
Veen/klei 

Wat gaat goed en wat kan beter  

Weinig uitval van dieren, schapen doen het goed. Wel rotkreupel onder de 

koppel gehad door overloop van een aantal schapen van de buren. 

Toekomstvisie  

Uitgroeien naar 30 Noordhollanders. Hierbij ons fokdoel meenemen 

waardoor we een mooie sterke koppel hebben. 

Heeft u tips voor de andere leden  

Nog vrij nieuw met de Noordhollander.                                                                                      

Hierdoor vinden wij het moeilijk om een                                                                                           

tip voor andere leden specifiek voor dit ras                                                            

te bedenken. Maar als er leden zijn die nog                                                                                                     

tips hebben voor beginners met dit ras                                                                                    

horen wij dat graag.  

 



 

Voorzitter: 

Cynthia Kerssens 
Mobiel:06-30655902 
voorzitter@noordhollanderschapen.nl 

  

Secretaris: 
Manuela van Beest 
Mobiel:06-20892739 
secretariaat@noordhollanderschapen.nl 

  

Penningmeester: 
Peter van Beest 
Mobiel:06-13807862 
penningmeester@noordhollanderschapen.nl 
 
Bestuurslid: 
Peter Boere 
Mobiel:06-51321114 
peterboere@live.nl 

  

Bestuurslid: 
Ab Vonk Noordegraaf 
Mobiel:06-49497962 

info@hoevelinquenda.nl 

   

Bestuurslid: 
Rein de Jong 
Mobiel:06-30815902 
reindj@hotmail.com 
  
Verkoopbemiddelaar 
Peter van Beest 
06-13807862 
verkoopbemiddelaar@noordhollanderschapen.nl 
  
NSFO administratie: 
0418-561712 
kantoor@nsfo.nl 

 

Belangrijke adressen 

Dit was de eerste nieuwsbrief voor de leden 

van het stamboek. 

Foto’s zijn van de verschillende fokkers uit het 

stamboek. 

Interview gemaakt door Rein de Jong met 

medewerking van Jeroen en Rianne Angenent. 

Nieuwsbrief is gemaakt door Manuela van 

Beest 
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